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Ing. Petr Hlobil – zastupitel, předseda KV

3. Informace o činnosti

Schůze RO č. 11/2023 – průběh jednání

- Jako předseda kontrolního výboru jsem se v souladu s platným jednacím řádem této schůze 
zúčastnil. Chtěl jsem být přítomen po celou dobu jednání. 

- Schůze proběhla ve dvou termínech 5. 6. 2023 a 12. 6. 2023

-  5. 6. 2023 po zahájení a krátkém monologu mě starosta vyzval, abych opustil kancelář starosty a
mohlo probíhat jednání RO. Zdůvodnil to tím, že jednání je neveřejné. To jsem odmítl s 
odůvodněním, že je to v rozporu s platným jednacím řádem. Starosta konstatoval: „Tak to tady 
zabalíme a jdeme domů.“ Tak se také stalo a po 15 minutách byla schůze ukončena.

- 12. 6. 2023 mi bylo umožněno, abych byl přítomen po celou dobu jednání RO. Prvním 
projednávaným bodem bylo schválení nového Jednacího řádu, ze kterého byl vypuštěn bod – 
Schůze rady s hlasem poradním se mohou účastnit: předsedové finančního a kontrolního výboru 
Zastupitelstva obce Kostelec u Holešova. Byla to první a zároveň poslední schůze RO, které jsem 
se jako předseda KV mohl zúčastnit. Nyní to již není možné. V letech 2014 - 2022 takovéto 
omezení nebylo.

- O tom, že schůze RO č. 11/2023 proběhla ve dvou termínech a jaký měla průběh se v zápise 
nedozvíte. V současné době se do zápisu dá, co se hodí, co se nehodí, se takticky zamlčí. Čím 
méně informací, tím lépe.

- Ale ve veřejném prostoru (na soukromém Facebooku) byla tato záležitost prezentována textem 
tohoto znění:
„...Hlobilův klan pod rouškou Kontrolního výboru kolíkuje hřiště. ... Pořádkové opatření 
(předčasné ukončení jednání RO), které v historii obce muselo být poprvé použito jako reakce na 
vlomení se na jednání Rady obce a vynucování si přítomnosti, je dobrým signálem právního 
povědomí a především sebevědomí zastupitelů postavit se nezákonným postupům.“

- Důrazně odmítám, že jsem se vlomil na jednání Rady obce a že mé jednání bylo 
nezákonné. Postupoval jsem přesně v souladu s platným jednacím řádem RO. Právní 
povědomí a sebevědomí zastupitelů ponechám raději bez komentáře.

- Je smutné, když starosta s místostarostou, místo objektivního, pravdivého a přesného popisu 
jednání RO v zápise, dají přednost účelovým a zaujatým pomluvám na Facebooku. Takovéto 
praktiky zcela popírají vaše proklamace v předvolebních letácích (Kostelec a Karlovice pro 
všechny, dodržovat legislativu v platném znění, nebudeme přehlížet opozici, budeme ctít zákony i 
pravidla slušného chování, budeme transparentní a nebudeme vám lhát.

- Kde chybí argumenty, nastupuje demagogie. Dříve jsem uvedl, že takovéto praktiky beru s 
nadhledem a ignorací. Pokud je ale používají čelní představitelé obce, nedají se jen tak 
přehlédnout, protože jsou velmi nebezpečné a škodlivé. Proto na ně upozorňuji, aby se v 
budoucnu již neopakovaly.

- Závěrem se ptám starosty a místostarosty:
Proč není tato záležitost objektivně popsána v zápise RO?
Co vás vedlo k tomu, že jste dali přednost účelovým a zaujatým pomluvám na Facebooku?


